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Bygdegårdsföreningen Värmskog 
Verksamhetsberättelse för 2023 
 
Bygdegårdsföreningen äger och ansvarar för driften och underhållet av lokalerna på Liljenäs, d.v.s. 
matsal/samlingssal/festlokal, kök, skolsalar, förskolan, konferensrum, sporthall, företagshus och 
servicepunkt.  
Lokalerna används för skol-, förskole- och fritidsverksamhet, idrottsverksamhet, samt övrig 
föreningsverksamhet och privata arrangemang. 
 
Styrelsen: 
Ordförande: Rebecca Sjöstam  
Sekreterare: Anna Jansson 
Kassör: Marieke van Kuijk  

Ledamöter:          Hans Nilsson    
 Kenneth Martinsson 
                    Hauke Schloer 
 Robin Karlsson 
Ersättare:   Birgitta Sunedotter Eriksson 
 Lars Walan 

  

Övriga 
Revisorer:  Hans Eklund och Jan-Eric Sandh 
Revisorssuppleant:  Hjördis Liljestrand 
Valberedning:  Helene Waerme och Dag Hallén 
 
Styrelsemöten 
Styrelsen har under året haft 7 protokollförda styrelsemöten. 
Därutöver har det varit ett flitigt diskuterande via mail och sms i allehanda frågor. 
 
Medlemmar  
Antal medlemmar under året: 91 st varav 41 familjer (familjeavgiften har räknats som 2 personer). 
 
Verksamhet 
Under verksamhetsåret har följande hänt: 

● Flispannan har bytts ut till en helt ny. Samtidigt så renoverades flisfickan. Som alltid så var det ett sort 
antal frivilliga Värmskogsbor som ställde upp helt ideellt.  

● Solcellsanläggning på skolbyggnadstaket togs i bruk i februari 2023 och den producerade hela 40312 
kWh. Samtidigt så producerade Nallens solceller 13364 kWh. Det är Fiberföreningen som har byggt 
dessa solcellsanläggningar på våra byggnader. Bygdegårdsföreningen får sedan använda och sälja elen 
som solcellerna producerar efter att Bygdegårdsföreningen leasar anläggningen av Fiberföreningen.   

● Gamla markiser på Skolbyggnaden har rivits ner och nya eldrivna markiser har monterats. 

● Sporthallen hyrdes ut till Baja Invest AB för outlet-verksamhet under 3 månader även denna sommar.  

● Gym och gympapass drivs av Värmskogs Workout som hyr in sig i bygdegårdens lokaler.  

● Servicepunkten hyrdes av Virmil från maj 2023 och resten av året. De har som ni alla har sett satsat 
mycket på lokalen och på köket. 

● Vi har haft totalt 4 arbetsdagar tillsammans med Värmskogs fri- och förskola. Två under våren, samt 
två under hösten. Det har då som alltid blivit väldigt mycket gjort. 

● Under året har vi haft köpt in arbetet för gräsklippning, snöröjning, sandning av Robert Andersson i 
Degerbyn.  

● Vi har i styrelsen under året arbetat med att ta fram en investeringsplan samt underhållsplan för våra 
lokaler.  
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● I slutet av 2023 så har vi tillsammans med skolan byggt 4 stycken laddboxar för elfordon. 2 st för 
skolans nya Elbussar som togs i drift i januari 2024 och 2 st ute på parkeringen för skolans anställda 
samt andra som vill kunna ladda.  

 

Bygdegården har varit väl utnyttjad för sportaktiviteter och för uthyrning till privatpersoner, samt nyttjats 
av föreningar för möten och andra aktiviteter.  
Friskolan fortsätter att hyra skollokalerna för sin skol-, förskole- och fritidsverksamhet. 
Alla vi som är medlemmar i bygdegårdsföreningen äger lokalerna tillsammans, och det är en stor förmån 
att ha tillgång till dem både för skola och för olika fritidsaktiviteter. Alla som nyttjar lokalerna är varmt 
välkommen att delta på våra arbetsdagar och i våra olika bygg- och underhållsprojekt! 
Vi tackar för att alla har vårdat och tagit väl hand om våra gemensamma lokaler! 
 
Styrelsen tycker att 2023 har varit ett händelserikt år och vill tacka alla för ett givande verksamhetsår! 
 
/Bygdegårdsföreningen Värmskog, Styrelsen 


